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SKOGSLUFFARNAS ORIENTERINGSKLUBB 
STOCKHOLM 

Bildad den 22 april 1934 
 
 

 

Årsberättelsen 2024 
Styrelsen för Skogsluffarnas Orienteringsklubb får härmed avlämna redogörelse för 
verksamheten under1 januari – 31 december 2024. 

Årsmöte 
Klubbens årsmöte ägde rum den 11mars. Totalt närvarade 20 medlemmar. Till ordförande för 
årsmötet valdes Charlotte Pruth och till sekreterare Ulf Ranhed. 
 
Följande val förrättades: I omval valdes Marcus Westin och Michael Thulinsom ledamöter för 
en tid av två år. I nyval valdes Karolina Gryzelius som ledamot för en tid av två år. I 
fyllnadsval för ett år valdes Tommy Ljusenius och Håkan MacLean. Till ordförande valdes 
Erika Carlinger för ett år. Som suppleant i styrelsen valdes Anna Mossberg. 
 
Till revisorer valdes Douglas Lundin och Tomas Eklund. Till revisorssuppleanter omvaldes 
Per Liljeqvist och Göran Hyttfors. Till valberedning valdes Karin Führ Lindqvist 
(sammankallande), Fredrik Palmgren och Charlotte Pruth. 
 
Under året gällde den årsavgift och tävlingsavgift som beslutades på årsmötet 2023: 
Medlemmar upp till 20 år 275 kr 
Medlemmar fr.o.m. 21 år 550 kr 
Familjeavgift 900 kr 
Tävlingsavgift, t.o.m. 20 år  ingen avgift 
Tävlingsavgift, fr.o.m. 21 år  900 kr (berättigar till fria startavgifter) 
Starter i sommartävlingar betalas av samtliga. 

Styrelsen 
Styrelsen, som sammanträtt vid tolv tillfällen, har under året haft följande sammansättning: 
Ordförande: Erika Carlingen 
Vice ordförande: Michael Thulin 
Sekreterare: Marcus Westin 
Kassör: Bjarne Johansson 
Ledamot: Karolina Gryzelius 
Ledamot: Håkan MacLean 
Ledamot:  Tommy Ljusenius 
Suppleant: Anna Mossberg 
Adjungerad: Britt-Marie Skog 
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Organisation 
Arbetet i de olika verksamheterna har genomförts enligt nedanstående organisation. Vi har 
många medlemmar som är intresserade och aktivt bidragit till att föreningen genomför så 
mycket som den gör! Grovplanering för 2025 genomfördes på planeringsdagen den 17/11 
med styrelsen samt ytterligare intresserade medlemmar.  

Barn- och ungdomskommittén: 
Sköter Barn- och ungdomsträning, läger (interna & externa) och klubbresor (ungdom).  
 
Erika Carlinger 
Anna Mossberg 
Karolina Nääs Gryzelius 
Anna MacLean 
Arianna Framvik Malik 
Cecilia Silva 
Mattias Björkebäck 
Maria Andersson 
Anders Forsberg 
Kalle Lindqvist 
Susanna Öst 
Sofia Wikström 

Arrangemangskommittén 
Sköter planering av beslutade tävlingar, rekrytering av huvudfunktionärer och rekrytering av 
funktionärer till tävlingsdagen. 
 
Medlemmar: 
Michael Thulin (kontaktperson) 
Tommy Ljusenius 
Tomas Eklund 
Olle Öberg 
Hans Rosén 

Kartkommittén 
Sköter administrationen av de kartor som Skogsluffarna äger ensamt eller tillsammans med 
andra klubbar. 
 
Medlemmar: 
Hans Rosén, klubbens representant i Nackareservatets Kartgrupp och ordförande i SÖKA, 
Söderkartor Stockholm (kontaktperson) 
Michael Thulin  
 
Mats Björkman, kassör Nackareservatskartan 

Brotorpskommittén 
Sköter drift och underhåll av vår klubblokal. 
 
Medlemmar: 
Britt-Marie Skog (kontaktperson) 
Ulf Ranhed 
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Fredrik Palmgren 
Håkan MacLean  
Marcus Kempe 
Karin Lindqvist (uthyrning) 

Uttagningskommittén 
Sköter uttagning till större kavlar som 10-mila och 25-manna. 
 
Medlemmar: 
Bjarne Johansson (kontaktperson) 
Anna Mossberg 
Ingrid Paulsson 
Hans-Christian Höie 

Cafékommittén 
Sköter drift och bemanning av Café Brotorp. 
 
Medlemmar: 
Emma Blom (kontaktperson) 
Cecilia Silva Perucha 
 

Medlemmar 
Vid årets början var antalet medlemmar 409 st. Vid årets slut var vi 424 st medlemmar. 
Procentuell fördelning är ca 43% kvinnor och 57% män.  

Medlemsservice 
Luffarkavlen utkom med två nummer. I redaktionen ingick Britt-Marie Skog, Tommy 
Ljusenius, Hanna Åstrand och Josefin Olevik. För layout och redigering stod Göran 
Andersson.  
Johanna Dahlin har ansvarat för innehållet på klubbens hemsida.  
Ansvarig för tränings-och tävlingskläder var Tomas Eklund. Klubben har fortsatt att ge 
rabatter (50%) till barn och ungdomar som köper klubbens kläder. 
Marcus Westin har ansvarat för medlemsregistret.  

Ekonomi för 2024 

Årets resultat landade på 136 tkr vilket är betydligt bättre än vad vi räknade med i budgeten. I 
budgeten räknade vi med ett resultat på -127 tkr. Skillnaden beror framför allt på högre 
överskott från de tävlingar vi arrangerat och då framför allt DM medel, men även 
Brotorptrailrun. Intäkter för sommarlägret samt debiterade tävlingsavgifter för 
klubbmedlemmar 2023-2024 räknade vi inte med i budgeten vilket även de har haft en positiv 
inverkan på resultatet. På kostnadssidan har driften av Brotorp blivit lägre än vad vi räknade 
med i budgeten. Klubbens ekonomi är i och med detta fortsatt god.  

Klubbens intäkter kommer främst från öppet hus vinter, medlemsavgifter, tävlingar vi 
arrangerar, bidrag samt olika arrangemang vi anordnar.  
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Tävlingskostnaderna har fortsatt öka och ligger nu på 156 tkr för 2024 vilket kan jämföras 
med 150 tkr för 2023. Detta är positivt då vi gärna ser fler klubbmedlemmar ute på tävlingar.   

Material  
· Nya SI enheter  
· Livelox GPS tracker  
· Reservdelar till enheter  
· Tre nya datorer  

Bokslut i sammandrag (tkr)  
   2024  2023  
Resultaträkning 
(sammandrag)  Tkr  Tkr  
Intäkter        
Tävling  236  122  
Öppet hus vinter  221  256  
Läger  204  207  
Medlemsavgifter  119  109  
Bidrag  108  155  
Kartor  87  34  
Sommarläger  69  0  
Tävling medlemmar  64  0  
Trailrun  54  39  
10-mila  38  0  
Naturpasset  23  31  
Tävlingslicens  15  18  
Övrigt  14  6  
Klubbarrangemang  11  0  
Vinter/sommar/luffarligan  10  16  
Utbildning  6  2  
USM  0  189  
U-serien  0  22  
Brotorp  0  2  
Lagerförändring kläder  -28  -58  
Summa intäkter  1 252  1 148  
Kostnader       
Läger  243  307  
Tävling medlemmar  156  150  
Tävling  147  65  
Brotorp  139  159  
Administration  89  132  
Ungdomar  68  24  
Öppet hus vinter  65  82  
Luffarkaveln  61  64  
Sommarläger  26  0  
Utbildning  22  40  
Förbundsavgifter  18  17  
Övrigt  17  24  



 6 

OL material  16  37  
Klubbarrangemang  15  33  
Trailrun  13  6  
Naturpasset  12  3  
Kartor  8  27  
Vinterserien  5  4  
Tenntorpsdubbeln  0  71  
U-serien  0  10  
Summa kostnader  1 118  1 256  
Ränteintäkter  3  4  
Resultat  136  -105  

 

Kartverksamheten 
Klubben är ägare till kartorna enligt följande andel i procent:  
Nackareservatskartan 33%   
Hammarby-Nacka 33%   
Flatenkartan 100%   
Gömmarenkartan 50%   
Mörtsjön 33%   
Ågesta 50%   
  
Efter de senaste årets stora efterfrågan på kartor var kartanvändningen tillbaka till en mer 
normal nivå. Nackareservatskartan är populär men även Flatenkartan har seglat upp som en 
god två bland de attraktivaste kartorna.  
  
Det har blivit lite förseningar i slutförandet av Ågestakartan så det finns några mindre 
områden som behöver färdigställas. Kartan var så pass klar att den började användas under 
året för träning och tävling. I och med att Ågestakartan är reviderad så uppfylla alla kartor 
kartnormen ISOM 2017.   
  
Skogsluffarna har under året varit medlemmar i två kartgrupper samt underhållit ytterligare 4 
kartor. Kartbidrag för att hålla kartorna uppdaterade erhålls av Stockholms stad.  
  
Söderkartor, SÖKA  
SÖKA har 14 föreningar samt Stockholms OF som medlemmar och förvaltar ett stort antal 
kartor ”söder om söder” främst för tävlingsverksamhet. SÖKA administreras i föreningsform 
med en egen ekonomi. Ordförande i SÖKA under 2024 har varit Hans Rosén, Skogsluffarna.  
  
Nackareservatets kartgrupp  
Kartgruppen består av Järla Orientering, OK Ravinen och Skogsluffarnas OK. Gruppen 
hanterar kartan som täcker Nackareservatet samt Sprintkartan över Bagarmossen-Skarpnäck.  
Under 2024 har mindre justeringar av Nackareservatskartan gjorts. Nackareservatets 
kartgrupp administreras i föreningsform med en egen ekonomi. Representant i gruppen under 
2024 har varit Hans Rosén, Skogsluffarna.  
   
Övriga kartor  
  
Flaten  
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En revidering av kartan blev klar under våren 2022 och har använts flitigt för träning och 
närtävlingar som andra klubbar i regionen har genomfört. En mindre revidering gjordes under 
året runt Flatenbadet och campingen. Kartan finns till försäljning på Flatens camping.  
  
Ågesta  
Revidering av kartan i Ågesta har fortsatt och är i stort sett klar. Den har varit tillgänglig för 
träning och tävling under året.   
  
Mörtsjön  
Revidering avslutades under hösten 2021 och endast smärre justeringar har gjorts. Mörtsjön 
finns tillgänglig för tävlingsverksamhet samt försäljning.  
  
Gömmaren  
Kartan reviderades 2020 och endast mindre justeringar har gjorts under året av Snättringes 
medlemmar. Då karta kommer att användas för 25manna 2026 måste kartan ritas om enligt en 
reviderad kartnorm. Skogsluffarna och Snättringe har tagit beslut att finansiera en fullständig 
uppdatering av Gömmarenkartan. För arbetet kommer klubbarna gemensamt att söka 
anläggningsbidrag från RF-Sisu.  
  
Övrigt  
Skogsluffarna har två licenser av OCAD 2020 för att hantera utskrifter av de digitala 
kartfilerna samt banläggning.   
  
Samtliga banläggare har nu tillgång till OCAD samt vårt digitala kartarkiv i Teams/OneDrive  

Arrangemang 
Under 2024 hade Skogsluffarna ett flertal orienteringsarrangemang.   
  
Arrangemangsåret började 17 januari med deltävling 3 i Stockholm by Night med gemensam 
start på Klarälvsvägen i Bagarmossen och mål vid Brotorpsskolan. Det var 169 deltagare 
fördelat på fyra klasser i ett fantastiskt vinterväder med nysnö som passade bra för 
nattorientering. Tidigare på dagen hade det varit full snöstorm så att det var osäkert om 
tävlingen skulle kunna genomföras. Banläggare var Tommy Ljusenius.   
  
Drygt en månad senare, 25 februari, så stod Skogsluffarna arrangör för Vinterserien med start 
och mål i anslutning till Skarpnäcks OLs klubblokal på Kärrtorps IP. Banläggare vara Erik 
Mild som är en av klubbens nyare förmågor. Antalet startande var 241 fördelat på fem 
klasser.  
  
Inför 2024 så hade de nio ägarklubbarna av 10MILA beslutat att arrangera tävlingen igen som 
ersättning för den som ställdes in 2020 pga Corona. Planen var att tävlingen skulle gått på en 
arena norr om Stockholm. Då detta inte gick att lösa så återvände tävlingen till Nynäshamn. 
Skogsluffarna jobbade som funktionärer tillsammans med IFK Enskede och stod för 
kontrollbevakning, vätskekontroller och organisation/programmering av samtliga SI-enheter 
före och under 10MILA-helegen.  
  
I slutet av augusti så avgjordes en DM helg på Muskö. Skarpnäcks OL stod som arrangör för 
DM i långdistans och Skogsluffarna för DM i medeldistans. Även om klubbarna denna 
gången inte hade en gemensam arena så fanns det en hel del samarbete runt arrangemangen. 
Våra banläggare Fredrik Wallstedt, Douglas Lundin och Hans-Christian Höie hade hittat ett 
mindre område på ön som bara hade använts i begränsad omfattning och vara perfekt för 
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medeldistans. Tävlingen mönstrade hela 1186 anmälda. De flesta från stockholmsdistriktet 
men det fanns även utländskt deltagande i form av tyska löpare.  
  
Under året var det Skogsluffarnas tur att arrangera natt-KM gemensamt för Skogsluffarna, 
OK Södertörn, ÄlvsjöÖrby och Skarpnäcks OL. Tommy Ljusenius tog hand om 
banläggningen på Flatenkartan med mål vid Brotorp.   
  
Gamla Luffare arrangerade deltävlingar i Luffarligan vid Flatenbadet den 7 augusti med 
Tommy Ljusenius som banläggare och 106 startande Den 18 september var det Gustaf 
Richerts tur att lägga banorna vid Segeltorps IP med 193 startande.  

Klubbarrangemang 
Skidlägret i Orsa Grönklitt genomfördes den 25-28/1 med gemensam bussresa. Det var en 
lyckad resa med fina spår och bra väder. Antalet deltagare var ca 100 st.  
Skogsluffarna firade 90 år den 20/4 med gemensamt klubbmästerskap och fest. Festen 
genomfördes i Järlas klubblokal och det var 45 st anmälda. De barn som deltog på KM firade 
jubiléet med varm korv och tårta efter tävlingen. 
Brostugedagen genomfördes den 15/6 med stafett med ca tio lag. Deltagarna medtog egen 
picnic och klubben bjöd på tårta till de som var med.  
Luffartjejernas höstträff tillsammans genomfördes med barn- och ungdomsgruppens 
tjejträffden11/9. Det var många deltagande barn, vilket påbörjade ljudnivån i stugan efter 
träningen! Sammantaget var det ca 20 st barn och 20 st vuxna.   
Handikapploppet arrangerades den 27/10 av Karin Skog. Svårighetsgraden var anpassad till 
ca 14 år och uppåt. Det var ca 20 st deltagare och vinnare blev Sixten Lindqvist. 
Blotet arrangerades den 30/11 av Lars Mongård och Christer Moreau. Håkan MacLean och 
Lars Högberg. (deltog ca 20 st) 
Lusseloppet arrangerades av Charlotte Pruth och Dan Göransson. Det var ca 20 st deltagare 
och vinnare blev Ingrid Paulsson och Anna Mossberg. 

Andra arrangemang 
Öppet hus vinter med Café Brotorp genomfördes under året. Försäljning skedde genom ett 
fönster i Brotorpstugan och gäster åt utomhus.  
Prova På med veckans bana genomfördes fyra lördagar i april och maj. Under hösten 
genomfördes åter Prova På med veckans bana vid fyra lördagar i augusti och september. Det 
finns tre olika banor med olika svårighetsgrad och längd. Där säljs också Naturpasset, kartor 
och kartbrickor och ger klubben en möjlighet att informera om verksamheten. Fika bjuds de 
som sprungit en bana.   
En nybörjarkurs för vuxna anordnades under våren med 12 st deltagare. Under hösten 
genomfördes en fortsättningskurs med 9 st deltagare. Ansvariga för kurserna var Tommy 
Ljusenius och Mikael Thulin. 
Naturpasset premiären genomfördes den 6/4. Lasse Mongård ansvarade för arrangemanget.  
Lilla Naturpasset har också arrangerats under året. Ansvariga var Lisa Behrenfelt och Karin 
Skog. Ett 25-tal pass har sålts. 
Naturpassloppet genomfördes i samband med Naturpasset premiären. Tommy Ljusenius 
ansvarade för arrangemanget. 
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BrotorpTrailrunarrangerades den 15/9. Ansvarig för arrangemanget var Hanna Åstrand och 
Lina Lind.Det var vint väder och tuff bana med drygt 200 st deltagare.  

Brotorp 
Arrendeavtal 
Klubben arrenderar tomten av Stockholms kommun, men äger byggnaderna. Ett arrende 
betalas årligen till kommunen och avtalet förhandlas vart 5:e år, om någondera parten säger 
upp avtalet. Kostnaden räknas upp varje år med konsumentprisindex. Nuvarande avtalsperiod 
gäller tom 2027. 
 
Underhåll 
Stugans gavel mot öster har målats om av medlemmarna. 
Trädgårdsbordet nedanför stugan har fått ny skiva. 
Under fixardagen i slutet av oktober hade vi kurs i kompostering, och Erik Kropf m fl såg till 
att vi fick ordning på komposterna och rensade upp bakom omklädningsbyggnaden. 
Förhoppningsvis får vi jord till att anlägga en rabatt nedanför stugans gavel mot ängen, där vi 
kan odla kryddor bl a. 
Under fixardagen röjdes också sly bakom stugan. Stora förrådet rensades och ett arbete 
påbörjades att sätta upp ett hyllsystem som ska göra det lättare att hålla ordning. 
 
Klotter. Ett omfattande klotter med vit sprayfärg gjordes vid ett tillfälle under hösten. Man 
hade klottrat på omklädningsbyggnadens dörrar och och vägg, hakkors bl a. Klottret 
polisanmäldes, men utredningen lades ner. Klottret målades omgående över. 
 
Förbättringar av energiförbrukningen 
En värmekassett har installerats i öppna spisen och ved till denna levereras av Ulf Ranhed. 
Den bidrar till en tryggare och mer effektiv uppvärmning. 
Olle Öberg har under året avslutat sitt uppdrag som elansvarig, och Håkan MacLean och 
Marcus Kempe har tagit över ansvaret. En elfirma har gjort en översyn och vissa förbättringar 
har gjorts i stugan och planeras också för omklädningsbyggnaden. 
Beslut har fattats att inte gå vidare med installation av solpaneler på förrådets tak. Olika skäl 
anfördes, bl a bristande lönsamhet och att andra sätt att spara el visat sig möjliga. 
 
Övrigt 
Pumpanläggningen servas regelbundet 1 ggn per år i juni månad. Vattenfilter byts ut 2 ggr/år. 
Städning av stugan och omklädningsbyggnaden sker 1 ggn per månad av firman Elitegruppen 
24 AB. 
Gräsmattan klipps regelbundet av medlemmar. 
Uthyrning av stugan har skett vid ett 10-tal tillfällen till medlemmar för privata 
sammankomster.  

Barn- och Ungdomsverksamhet 
Under 2024 har barn- och ungdomsverksamheten varit uppdelad i grupper enligt nedan. 
Grupp  Nivå  Huvudansvarig  Födda  Antal  Tränare  
Busluffarna   -   Erika C   2019-2020  Många    
Kaninera Grön Arianna Framvik 

Malik och Anna 
McLean 

2018 15-20 Arianna, Anna, 
Stefan, 
Sebastian, 
Thomas 

Falkarna  Grön-vit  Cecilia Silva, 2016-2017  24 Cecilia, 
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Anna Mossberg, 
Mattias 

Mattias, Anna, 
Dan,Maria, 
Gustaf, 
Johanna, Aron 

Örnarna   Vit  

  

Karolina Nääs 
Gryzelius  

  

2015   

  

20-25   

  

Karolina, Lars, 
Annika Elwin, 
Annika 
Ekegren, Maria 
Lindgren, 
Johan K, Sara, 
LenaStina 

Ugglorna   

  

Gul 

  

Maria Andersson, 
Anders Forsberg 

  

2012-2015  

  

15-20 

  

Anders F, Erik 
R, Maria  och 
Sofia KvC,  

Orange Orange Kalle  
Lindqvist, Susanna 
Öst 

2012-2013  17  Kalle L, Hanna 
Å, Susanna Ö, 
Emma B 

Tisdagsgrupp 1  Orange-
violett 

Sofia Wikström 2010-2011  6 Sofia, Niclas, 
Johanna D  

 
Klubben har en fortsatt fin barn- och ungdomsverksamhet. Som framgår av tabellen är det 
många barn som deltar och många tränare som är engagerade. Utmaningen handlar om att 
behålla barnen när de kliver in i tonåren. Vi försöker göra det genom att satsa på läger och 
andra sociala aktiviteter. 2024 var skogsluffarna medarrangörer till Stof´s sommarläger samt 
höll i en av träffarna för ungdomar 13-14 år. 8 barn på orange nivå var med på stof´s 
utvecklingsläger. 17 barn och ungdomar var med på Måsen-läger och 29 barn åkte gemensam 
buss till dala-dubbeln och tävlade där. Aktiviteter som varit mycket uppskattade av barnen 
och ungdomarna.  
 

Träning Vuxna 
Träning för vuxna har genomförts tisdagar med utgångspunkt från klubbstugan och 
kompletterats med teknikträning som StOF förbereder. Teknikträningen har delvis genomförts 
tillsammans och delvis på egen hand genom att vi delat kartor digitalt och i postlådan. Vi har 
även ansvarat för utsättning/intagning av kontroller till teknikträningen vid totalt sett 4 
tillfällen.  
Tisdagsträningen löpte på mellan januari-påsk på vanligt vis där deltagarna turades om att 
arrangera träningen. Från påsk och fram till sommaruppehållet så fortsatte vuxenträningen 
under ledning av Petter Lind och Karin Skog. Träningarna har i huvudsak bestått av 
orienterings- och löpövningar. Övningarna har gått att anpassa efter sin egen löp- och 
orienteringsnivå som exempelvis slingor, kortare stafetter och intervaller..Gruppen har haft ca 
10 deltagare per träff. En del av dessa har varit föräldrar till ungdomar som även de tränar på 
tisdagarna men även andra både äldre och yngre vuxna har deltagit. 
Efter sommaren ville Petter och Karin sluta som ledare för orienteringsträningen på tisdagar, 
men Petter startade istället intervallträning med Jonathan Bucht. Det blev därför ett uppehåll 
med orienteringsträning på tisdagar. Under hösten 2024 skickade styrelsen ut ett 
frågeformulär till alla medlemmar för att förstå mer kring vad som önskas när det kommer till 



 11 

träning och det blev ett stort gensvar från medlemmarna. Vi har startat upp så smått igen med 
vintersäsongsträning, men satsar på en nystart inför sommarsäsongen 2025.   

Tävlingsresultat, DM 
Distriktsmästerskap genomfördes under året. Medaljplatser redovisas nedan. 
DM-sprint genomfördes den 5/6. Sten Bergstrand blev etta i klassen H85 och Ali Kuosku blev 
trea i klassen H50. 
DM-lång genomfördes den 24/8. Sten Bergstrand blev tvåa i klassen H85. 
DM-medel genomfördes den 25/8. Inga skogsluffare placerade sig på medaljplats. 
DM-natt genomfördes den 13/9. Inga skogsluffare placerade sig på medaljplats. 

Klubbmästerskap  
Enligt gammal tradition var KM-tävlingar vid sidan av 10-mila ansedda som årets viktigaste 
tävlingar. Där deltog de flesta av klubbens aktiva. Numera lockar KM-tävlingar inte många 
deltagare. Tendensen är densamma hos flertalet klubbar. Med anledning av detta har vi ett 
samarbete med andra klubbar, Södertörn och Skarpnäck, där vi arrangerar gemensamma KM 
och delar på arrangemangen. Tyvärr har IFK Enskede valt att lämna detta samarbete. Under 
2024 anordnades KM i Lång- och medeldistans samt sprint och nattorientering. Skogsluffarna 
ansvarade för nattorienteringen som avgjordes i september i skogen kring Brotorp med 
Tommy Ljusenius som tävlingsledare och banläggare. Dessutom arrangerades KM i 
terränglöpning vid Brotorp i april.  
 
Resultat       

 1 2 3 
Skidor 2024-02-13, Ågesta 
HD21 Erik Rydvall Ture Johansson Charlotte Pruth 
medel 2024-04-20, Järlagården 
H21 Erik Mild Petter Lind Erik Kropf 
H45 Douglas Lundin Kalle Lindqvist Jan Stridh 
D21 Susanna Öst Anna Mossberg Julia Dahlgren 
D45 Karin Führ Lindqvist Johanna Dahlin Ingrid Paulsson 
D60 Elisabeth Tollemark Catrine Johnson Karin Edström 
H12 Vilgot Åstrand Johannes Strandås Elis Lind 
sprint 2024-06-24 
H21 Petter Lind Erik Mild Ali Kuosku 
D21 Anna Mossberg Susanna Öst Irina Hjälle 
H45 Jerker Drottenmyr Lars Högberg   
H12 Tage Lindqvist Sixten Ottosson Vilgot Åstrand 
terräng 2024-04-23, Brotorp 
två varv Josefin Olevik     
tre varv Petter Lind     
Lång 2024-08-19, Albyberg   
H21 Adam Malmcrona Per Westerlund   
D21 Susanna Öst Anna Mossberg   
 
 



 12 

Representation   

Klubben har under året varit ansluten till Svenska Orienteringsförbundet och Svenska 
Skidförbundet samt till deras distriktsförbund. Vid ett flertal möten har Erika Carlinger 
representerat Skogsluffarna, dock hade klubben ingen representation på Stockholms 
Orienterings Förbunds, StOF, årsmöte då det hölls samma datum som Skogsluffarnas 
årsmöte. 

Magnus Falkenström är Skogsluffarnas representant i Tiomilaföreningens styrelse där 
Michael Thulin dessutom är ordförande och Erika Carlinger representerar klubben i ägarrådet. 
Hans Rosén har varit klubbens representant i Föreningen Söderkartor. Han har även varit 
representerat klubben i Nackareservatets kartgrupp. 

Klubben är medlem i: 

· Föreningen Tiomilakavlen 
· Föreningen Söderkartor 
· Nackareservatets kartgrupp 
· Åsö Föreningsråd 
· Stiftelsen Skogssportens Gynnare 

 

Verksamhetsberättelse för Gamla Skogsluffare 2024 
Verksamhetsberättelse för Gamla Skogsluffare under 2024   
Styrelse   
Ordförande   Tommy Ljusenius  
Sekreterare     Leif Magnusson  
Kassör   Lilian Ireby  
Ledamot   Ulf Ranhed  
Verksamhet   
Gamla Skogsluffare hade vid årets slut 35 aktiva medlemmar.   
Årsmötet hölls den 14 mars 2024 i Hartwickska huset med 11 närvarande medlemmar. Ny 
styrelse valdes enligt ovan. Till revisorer omvaldes Torsten Jansson och Lennart Spetz. Vid 
mötet togs beslut om årsavgift på 300 kr för 2025.   
Den 12 april besökte vi museet Vrak på Djurgården där vi fick en mycket intressant guidning 
genom museet. Besöket avslutades med lunch på restaurangen i det närliggande 
vikingamuseet.  
Den 29 maj arrangerades visafton i Brotorp.   
En försenad 70-iad genomfördes i Brotorp den 15 augusti. Den traditionella lunchen avåts 
inomhus av 24 deltagare, varav fyra jubilarer. Den traditionella tipspromenaden hade kluriga 
frågor om Skogsluffarnas historia under 1934 - 2008 sammanställda av Göran Hyttfors. 
Tipsrundan vanns av Kerstin Magnusson.   
Vi hade en höstträff den 19 september där 17 gammelluffare blev guidade runt Riddarholmen 
av den auktoriserade Stockholmsguiden Linnea Sallay. Den mycket uppskattade vandringen 
avslutades vid Evert Taubes terrass med fika, gemensam sång samt Taubesånger sjungna av 
Linnea.  
Den traditionella jullunchen hölls den 12 december på Hartwickska huset med 30 anmälda 
deltagare. Några föll ifrån, bl.a. ordförande Tommy som hamnat på akuten. Styrelsens 
traditionella sångframträdande ställdes därför in! Det bjöds en god och välfylld jultallrik och 
hög och gemytlig stämning. Görans tipsrunda vanns av Kerstin Magnusson.   
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Gustaf Richert och Tommy Ljusenius var banläggare för två tävlingar i Luffarligan den 7 
augusti och den 18 september med ett stort antal deltagare. Ett gäng Gamla Skogsluffare var 
med och arrangerade båda tävlingarna. Tävlingarna gav ett stort tillskott till föreningens 
kassa.   
Gammelluffaren utkom med 2 nummer under 2023, lagom till 70-iaden resp jullunchen.  
Tävlingsdeltagandet har även i år varit relativt sparsam. Vi blir allt äldre! På Luffarligan har 
det varit några Gammelluffare de flesta gånger, men normalt kanske 3 - 6 som mest.  
Deltagandet på nationella helgtävlingar har varit ännu mindre, men några gånger har det varit 
upp till ca fem Gammelluffare som tävlat. Vissa framgångar har det varit, som seger på 
Veteran-VM för Sten Bergstrand, samt några segrar för Sten Bergstrand och Leif Magnusson 
under säsongen.  
  
Tommy Ljusenius, Leif Magnusson, Ulf Ranhed, Lilian Ireby  
 

Slutord 
Skogluffarnas år 2024 var ett år att minnas. Vi firade vårt 90-årsjubileum och nådde 
imponerande framgångar, både på och utanför tävlingsarenan. Vi fick en dubbel 
världsmästare på Veteran-VM, hade två lag med i 25-manna och deltog med både ett damlag 
och ett lag i stora kavlen på 10MILA i Nynäshamn. Framtiden ser också ljus ut. Vår 
ungdomsverksamhet blomstrar och har blivit ännu mer aktiv, samtidigt som vår föryngrade 
och fullsatta styrelse bidrar till klubbens fortsatta utveckling. 
 
Vi är den äldsta nu aktiva orienteringsklubben i Sverige, men än dras vi inte med några större 
ålderskrämpor. Jubiléet firades med Medel-KM, tårta samt fest med middag och liveband i 
Järlagården. 
 
I somras blev Sten Bergstrand totalsegrare i H90 på O-Ringen samt tog guld i både sprint och 
medeldistans på Veteran VM, verkligen en prestation! På Veteran VM blev det även ett brons 
i H50 tack var en fin insats av Ali Kousku—så kul med internationella framgångar! 
 
Ungdomsverksamheten fortsätter att växa så det knakar, och förhoppningsvis har vi nått en 
kritisk massa. Det innebär att vi kan behålla ungdomarna längre upp i åldrarna. Ledarstaben 
har blivit större och mer stabil, vilket ger en trygghet. Extra roligt var det också att flera av 
våra ungdomar fick delta i StOF:s utvecklingsläger och där träffa och inspireras av orienterare 
i samma ålder från andra klubbar. 
 
Trots framgångarna finns det fortfarande en obalans i åldersfördelningen i klubben, med få 
vuxna tävlingsorienterare. För att åtgärda detta har vi arrangerat nybörjar- och 
fortsättningskurser för vuxna, och i år har vi även haft en grupp för dem som gått kurserna 
men kanske inte riktigt kommit igång med tävlandet. Dessa medlemmar har peppats och 
förberetts att komma ut på tävling vilket varit mycket uppskattat. 
 
Vi ser med spänning fram emot orienteringsåret 2025 och alla möjligheter som det har att 
erbjuda! 
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